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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2011. szeptember 12-én 09.30 órai kezdettel 
megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Elekes Péter,  
Labant Zoltán  
Szűcs Józsefné, 
Tóth Csabáné, 

   Tóth Tamás Gábor képviselők. 
    
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix jegyző, 
              Jancsurák Sándor az SLG Consulting képviselője 
 
Hajdu Gábor József polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy az ülés 
határozatképes, mert a 7 fő képviselőből 6 fő jelen van. Szimel Gábor Képviselő Úr késik, 
jelezte, de jönni fog. Az ülést megnyitotta. Elekes Péter és Labant Zoltán Képviselő Urakat 
javasolta jegyzőkönyv hitelesítőnek. 
Szavazásra tette a jegyzőkönyv hitelesítők személyét és a napirendet. 
 
Képviselőtestület 6 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket és az alábbi 
napirendet: 
 
Napirend: 
 
1./ Veszélyes hulladék elszállítására vonatkozó döntés meghozatala 
Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
   Jancsurák Sándor SLG Consulting Kft. képviselője 
 
2./ Fűtés korszerűsítési pályázattal kapcsolatos hiánypótlási felhívás aktuális feladatainak 
megbeszélése 
Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
   Fábián Zoltán Aventis Consult Kft. képviselője 
 
3./ Idősek estjének lebonyolításával kapcsolatos aktuális feladatok megbeszélése 
Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
 
4./ Alpolgármester megválasztása (zárt ülés) 
Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
 
5./ Alpolgármester tiszteletdíjának meghatározása 
Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
 
6./ Bizottsági struktúra átalakítása 
Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
 
7./ Indítványok, javaslatok 
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1. napirendi pont: Veszélyes hulladék elszállítására vonatkozó döntés meghozatala 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az ülést megelőzően a közbeszerzési bíráló 
bizottság ülést tartott. Javaslatunkat a Képviselő-testület felé meg kívánjuk tenni a veszélyes 
pala hulladék elszállítására. 
 
Jancsurák Sándor: Tájékoztatásképpen el kívánom mondani, hogy mindenki számára 
ismeretes, hogy az előző közbeszerzés eredménytelen volt. Az új eljárásban három 
ajánlattevőnek a felhívás megküldésre került, mai beadási e határidővel. Egy ajánlat érkezett 
határidőig. A feltételeknek megfelel, ki ki meghozza döntését saját  belátása szerint. 
Javasoljuk a Tisztelt Képviselő-testület számára, hogy hozza meg eljárási tárgyú döntését, 
miszerint állapítsa meg, hogy egy ajánlattevő érvényes ajánlatot tett, ez a Special Trans Kft. 
Javasoljuk továbbá, hogy állapítsa meg a Tisztelt Képviselő-testület, hogy az ajánlatot 
benyújtó ajánlattevő összességében a legkedvezőbb ajánlatot tette. Nyertesnek kerüljön 
kihirdetésre. A bíráló bizottság áttekintette az ajánlatot. 30,-Ft/kg nettó ár, 12 munkanap a 
teljesítés. A szükséges nyilatkozatok, egyéb dokumentumok megtalálhatóak az ajánlatban. 
Szerepel a 10% feletti alvállalkozóra vonatkozó szükséges dokumentum is, ez a Hungaropack 
Kft., aki működtet lerakót is. Javasoljuk megállapítani, hogy a Special-Trans Kft. érvényes 
ajánlatot tett, alkalmas, az ajánlat tartalmazza az engedélyeket. Az alvállalkozó csatolt 
befogadó nyilatkozatot, hogy fogadni tudja az elszállításra váró veszélyes hulladék 
mennyiséget. Javasoljuk így megállapítani, hogy érvényes ajánlatot a Special-Trans Kft. tett, 
kerüljön kihirdetésre az eljárás nyerteseként.  
 
Hajdu Gábor: A javaslattal egyetértek. Javaslom a Képviselő-testületnek elfogadásra. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
98/2011.(IX.12.) önkormányzati határozat: 
 
Tárgy: Veszélyes hulladék elszállítására vonatkozó közbeszerzési eljárás eredményének  
              kihirdetése 
 
Bánréve Önkormányzat Képviselő-testülete figyelemmel a Bánréve Önkormányzat 
Közbeszerzési Bíráló Bizottságának javaslatára a Veszélyes hulladék (azbeszt tartalmú pala) 
elszállítása és elhelyezése ügyében lefolytatott közbeszerzési eljárás eredményként az alábbi 
ajánlattevőt hirdeti ki nyertesként. 

A tárgy szerinti közbeszerzési eljárás nyertese a Speciál Trans Kft, aki az Ajánlatkérő 
számára összességében a legkedvezőbb érvényes  ajánlatot nyújtotta be. 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy a veszélyes hulladék elszállítására 
vonatkozóan a kiválasztott ajánlattevővel kösse meg a vállalkozói szerződést, és intézkedjen a 
hulladék mielőbbi elszállítása ügyében. 

Határidő: 2011. szeptember 28. illetve folyamatos 

Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 
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Jancsurák Sándor: Kihirdetésre kerül a nyertes ajánlattevő. Elkészül az összegzés. A tilalmi 
időt követően azonnal köthető a szerződés. 12 munkanap a vállalás, így október 15-ig 
elszállításra kerül a veszélyes hulladék a településről. 
 
Tóth Tamás: Bele kell-e kalkulálni, hogy valaki meg tudja támadni a döntést? Előfordulhat-e 
ez? 
 
Jancsurák Sándor: Igen előfordulhat, de nem tartok ettől. 
 
Tóth Tamás: Határidőt tol-e ki, ha megtámadják? 
 
Jancsurák Sándor: Igen tol, mert ha valaki megtámadja, akkor szerződést nem lehet megkötni. 
Korábban más volt a gyakorlat, lehetett szerződést kötni a döntőbizottság engedélyével. Most 
tilos megkötni. Különösebb meglepetés azonban ebben az esetben nem lehet, úgy gondolom. 
 
Tóth Tamás: Hány napon belül támadható meg? 
 
Jancsurák Sándor: 8 nap. Ebben az esetben egy benyújtott ajánlat volt, nehéz dolga lesz, lenne 
annak, aki megtámadná, hiszen az ügyfélképességet vizsgálják, a megtámadónak jogát, vagy 
jogos érdekét sérteni kellene a döntésnek, azonban ebben az esetben ez nem áll fenn.  
 
2. napirendi pont: Fűtés korszerűsítési pályázattal kapcsolatos hiánypótlási felhívás aktuális 
feladatainak megbeszélése 
 
Hajdu Gábor: Köszöntötte az Aventis Consult Kft. képviselőit. Ahhoz, hogy a kiosztott anyag 
érthető legyen, átadom a szót a meghívottaknak. 
 
Fábián Zoltán: Bemutatnám kollégámat, szakértő a cégünknél. Sajnos a benyújtott pályázattal 
kapcsolatosan hiánypótlásként olyat kérnek tőlünk, hogy folytassunk le feltételes 
közbeszerzést. A hiánypótlásra 15 nap áll rendelkezésre. A feltételes közbeszerzést el kell 
kezdeni. A testület határozatának meghozatala, a kiosztott anyag szerint, az első lépés. A 
határozatot épületeként külön meg kell hozni. A pályázatot bezárták. A szükséges rossz ez a 
döntés, ezt el kell végezni, a feltételes közbeszerzést el kell kezdeni, ahhoz, hogy ha 
újraindítják a pályázatot, akkor be tudjuk nyújtani. Sajnos a jelenlegi pályázatot vissza kell 
vonni. Ha nem vonjuk vissza, és nem küldjük a hiánypótlást megfelelően, az is megvárható 
lenne, míg kidobnak, de elegánsabb, ha visszalépünk. Nem kevés munka van ebben a 
dologban, az audit is kész van a három épületre. Újra tudjuk indítani a három pályázatot, 
mihelyst újra nyitják. 
 
Tóth Tamás: Az eddig elkészült dokumentumba hol lehetne beletekinteni? 
 
Fábián Zoltán: A pályázati adatlapot tudom átküldeni, ez maga a pályázat, és megvan, az 
energetikai audit. Át tudom ezeket küldeni gépen, PDF formátumban. Azért nem található ez 
meg itt papír alapon, mert a hiánypótlási feladatokat mi látjuk el, így nálunk, az irodában van 
az egész anyag. Ha igényt tartanak rá, megtekinthető, nem titkos. 
 
Tóth Tamás: A kiíró menet közben találta ki a feltételes közbeszerzési eljárást? Miért alakult 
ez a helyzet így ki. Meglepetés volt, vagy nem? Vagy nem tudtak róla? 
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Fábián Zoltán: Nem ért meglepetés, mindent a törvényi előírásoknak megfelelően gondolnánk 
elvégezni, szabályosan. Október 01-től a közbeszerzést törvény módosulni fog. Ezzel mi nem 
számoltunk, hogy bezárják. Le lehetne papírozni, de nincs értelme. 
 
Tóth Tamás: A közbeszerzési törvény tervezete kb. két hónapja ismert. Miért nem lehetett úgy 
megcsinálni az anyagot, hogy ne kelljen hiánypótolni? 
 
Fábián Zoltán: Mert olyan pályázatot még nem írtak ki, aminek nem volt hiánypótlása. 
Számtalan olyan eset van, amikor plusz iratokat kérnek, ami nem volt benne az eredeti 
kiírásban. Ez az időhúzás része. Nem merik felvállalni, hogy nincs benne ebben az a pénz, 
amit beleterveztek. A pályázatok felfüggesztését 72 órával előtte ki szokták írni. Ez most nem 
így történt. Tudtuk, hogy hamarabb be fogják zárni, de nem így, nem most számítottunk rá. 
Amire több van, az a 4.9.0-s. A 4.2 tovább volt nyitva, arra nem számítottunk, hogy 
gyakorlatilag 24 óránk nem lesz a bezárásig.  
 
Tóth Tamás: Ez most fel van függesztve a Kormány által? 
 
Fábián Zoltán: Így van. 
 
Tóth Tamás: Mikor történt a felfüggesztés? 
 
Fábián Zoltán: Ezt most pontosan nem tudom megmondani, de a pályázat beadásának a 
napján. Az utolsó pillanatban adtuk be. Ez volt az első pályázati ciklus. Kérdést nálam ez a 
felfüggesztés okoz. Bízom benne, hogy szeptemberben újra kinyitják.  
 
Tóth Tamás: Befogadott pályázatunk van? 
 
Fábián Zoltán: Igen, hiánypótlással. A formának mindenben megfelelt. Lehet, hogy 
szeptemberben megnyitják. Nagy sikere volt ennek a pályázatnak, valószínűleg át kívánnak 
csoportosítani ezekre az energetikai programokra. Jövőre minden bizonnyal megerősített 
kerettel fog menni. Más kérdés, mi az éves keret, és mi az igény. Itt technikai gondok voltak, 
mert amire egy hét kellene, azt nem lehet megcsinálni két nap alatt.  
 
Hajdu Gábor: Korábban már hoztunk egy döntést, miszerint a három intézményt más fűtési 
rendszerben kívánjuk működtetni. A pályázat elindult, ez nagyon jó kiírás, 85%-os 
támogatottsági intenzitású. Tudjuk, hogy a 15%-ra is van megoldás. Ha visszavonjuk ez 
megszűnik. 
 
Tóth Tamás: Itt van most papíron? 
 
Fábián Zoltán: Ezt nem hoztuk.  
 
Hajdu Gábor: Biztosított az önerő is. Megjött a hiánypótlás, aminek a  beadása nehézkes 
lenne. Ezt a hiánypótlást nem tudjuk biztosítani. Ezért javasoljuk, hogy ezt most 
visszavonjuk, úgy folytassuk, ahogy a pályázat írónak megfeleljen. Az fog nyerni ezek után, 
aki olyan kivitelezőt választ ki, aki a kiírásnak a legmegfelelőbb pályázatot nyújtja be. Ennek 
ez a lényege. Ilyen eljárásról még eddig nem hallottam. Újra kell gombolni a kabátot. Ha már 
egyszer eldöntöttük, hogy pályázunk, folytassuk, nagy butaság lenne nem folytatni. Olyan 
kész anyaggal indulunk neki újra, ami teljes mértékben megfelel, hogy a pályázat nyerjen. A 
településünkre jön egy jelentős  vagyon, mintegy 100 milliós, évente több millió megtakarítás, 
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ezt folytatni kell. Ha ez az útja módja, hát ezt a határozati javaslatot fogadjuk el. Úgy kell 
felkészülni, hogy esélyesként induljunk.  
 
Fábián Zoltán: Akkor fogunk lépni, amikor kell. Úgy tudom, Önök is pályáztak a TIOP-ra. 
Jelenleg társadalmi vitán van. 
 
Hajdu Gábor: Igen pályáztunk, nyertünk, néhány évig eltartott. 
 
Fábián Zoltán: Például ebben is ki lesz írva második forduló, és érkezési sorrendben  bírálnak. 
Ez is változás, ilyen még nem volt, hogy aki nyert már benne, az 14 nap késésben lesz, ha úgy 
gondolná pályázik, mert ilyen a kiírás. Ha újra akar indulni, már csak olyankor lehet a kiírás 
szerint, amikor mindenki más beadta. Itt, a mi esetünkben az a cél, hogy időben tudjuk 
beadni. A feltételes közbeszerzési eljárás lefolytatódik, lesz feltételes nyertes, feltételes 
szerződést kell kötni. „Idióta” ez a feltételes. Ha megvan a feltételes, akkor tudjuk meg, hogy 
mennyi az önerő. Ha a feltételes megvan, utána indul a pályázat. Várjuk, hogy megnyissák. 
 
Tóth Tamás: Logikailag nem tartom ezt jónak. Ezt most visszavonjuk. Amire a hiánypótlást 
kérik, az okafogyott. Ezt nem kell lefolytatni. Új még nincs kiírva. Nincs is megnyitva. Mi 
most arról kellene döntsünk, hogy mégis határozatot hozunk, hogy feltételes közbeszerzési 
eljárást kezdünk. Ez nekem nem áll össze. 
 
Fábián Zoltán: A hiánypótlást nem adjuk be, akkor három hónap múlva kidobnak. Ha 
szeptemberben megnyílik, van keretösszeg, akkor nem tudunk újra pályázni. Nem egyedül 
leszünk, lesz más is, aki visszalép. Sokaknak beletörik ebbe a bicskája. A kiírás 2013. 
december 31-ig szól, illetve, amíg a keret rendelkezésre áll. Ez egy degenerált dolog. Azért 
kell új döntés, mert a 45 napos kötelező hülyeséget, a 45 napot kötelező kivárni. Ha 20-a után 
újra nyit, akkor nem lesz meg a feltételes közbeszerzés. 
 
Tóth Tamás: Hány benyújtott pályázat van? 
 
Fábián Zoltán: Ezt az energiaközpont meg tudja mondani, ha meg akarja. 708 - 710 
sorszámon adtuk be, valószínűleg ennyi. Reagáljunk gyorsan, nem lehet tudni, mikor nyílik. 
Nem lehet tudni, hogy január 01-től kell-e ez, milyen változások lesznek. 
 
Tóth Tamás: Meg kívánom tekinteni a hiánypótlási felhívásokat. 
 
Tóth Tamás Képviselő Úr megtekintette a hiánypótlási felhívásokat. 
 
Hajdu Gábor: Ha azt akarjuk, hogy esélyesként induljunk, akkor minden perc számít. 
 
Tóth Tamás: Ebben a levélben kellene azt keresni, hogy feltételes közbeszerzés kell. A 
háromból egyben szerepel közbeszerzés. 
 
Hajdu Gábor: Három ügyirat volt, kettő kérte, egy nem. 
 
Fábián Zoltán: Láttam más hiánypótlásokat is, van amiben ott van, van amiben nincs. 
 
Hajdu Gábor: Készüljünk fel úgy, hogy esélyünk maradjon. 
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Fábián Zoltán: Hat hiánypótló levélből háromban kérik szigorúan, három más ügyintézőé, 
abban nincs benne. 18 pontban kellene hiánypótolni. Nem kockáztatnám meg, hogy e nélkül 
továbblépjünk, mert úgyis kérni fogják. Jegyző Asszonynak a dokumentumokat átküldöm.  
 
Tóth Csabáné: A feltételes közbeszerzés eljárás ára kit terhel? 
 
Fábián Zoltán: Az önkormányzatot érinti, de mivel van egy megállapodás az Exigoval, így az 
önkormányzatnak ez 0,-Ft. Az eddigiek sem kerültek semmibe az önkormányzatnak. 
 
Elekes Péter: Milyen feltételekkel vállalta ezt az a cég. 
 
Fábián Zoltán: A 10 éves hőszolgáltatási szerződés, a karbantartást mi végezzük el, kazán 
takarítás. Munkákat végzünk a 10 év alatt, ezért. 
 
Hajdu Gábor: Erre megvannak a megállapodások. 
 
Tóth Tamás: Az Exigoval van megállapodás, amin én csodálkoztam. Tegyük fel, van egy 
kiírás, és nem az Exigo adja a legjobb ajánlatot. Nem ő fog szolgáltatni nekünk. 
 
Fábián Zoltán: Ennek akadálya nincs, a számla ki lesz állítva Önök felé az eddigi munkákért. 
Már korábban is elmondtam. El kell dönteni, hogy ugyanazon az oldalon állunk-e, vagy nem. 
 
Tóth Tamás: Mi a településünk oldalán állunk. 
 
Fábián Zoltán: Közös a cél. Mi 10 évig szolgáltatunk, jelentős díjkedvezményt adunk, ami 
gesztus értékű.  
 
Tóth Tamás: A gond akkor van, ha olyan pályázó jön, aki 20 millióval kevesebbért megadná, 
és nem 35% kedvezményt ad, hanem 39%-ot. 
 
Fábián Zoltán: Amit Tóth Tamás Képviselő Úr mond, ezek feltételezések, aminek semmilyen 
alapja nincs. Ezt nem hiszem. Mérlegelni kell. Meg lehet ezt oldani szépen, csúnyán, de úgy 
is, hogy mindenkinek jó legyen. 
 
Tóth Tamás: Ezt a pályázat kiírója nem fogja lenyelni. 
 
Fábián Zoltán: Nincs semmi előre. Itt semmi olyan javaslat nincs, amit az Ön szavai szerint le 
kellene nyelni a pályázat kiírójának.  
 
Tóth Tamás: Itt van a megállapodás. 
 
Hajdu Gábor: Ez a mi dolgunk, hogy hogy tudjuk megoldani. A lényeg, hogy meglegyen a 
vagyon. 10 évig üzemel, karbantartják. 100 milliós ez a vagyon, kellene ez a beruházás. 
Keresünk még vele 30 milliót, és 10 évig nem kell karbantartani, és nem függünk attól, hogy 
elzárják-e a gázt, vagy nem. 
 
Fábián Zoltán: Ebben semmi törvénytelen nincs. Törvényes keretek között zajlik minden. 
Ebben semmi kivetnivalót nem fognak, nem lehet találni. Nem azért ülünk itt, hogy sérüljön 
mindeni érdeke. 
Elekes Péter: Előszerződés van hőszolgáltatásra. 
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Fábián Zoltán: Ezt már korábban átbeszéltük. Rábólintottak erre. Vissza lehet vonni a 
szerződést, azonban a titoktartási kötelezettség mindenkire vonatkozik. Már így is kimentek 
dolgok, illetéktelenek felé a pályázattal kapcsolatosan innen. Ha az Önkormányzat nem akar 
velünk tovább dolgozni, Tóth Tamás Képviselő Úr javaslata szerint, és visszavonják az eddigi 
döntéseket, mi az eddig elvégzett munkát (3 audit árát) Önöknek leszámlázzuk. Mi nem ezt 
javasoljuk. Mi azt javasoljuk, hogy az elvégzett munka ne vesszen kárba, az 
Önkormányzatnak ne kerüljön pénzébe, próbáljunk olyan döntést hozni, hogy továbbra is 
lehetőség legyen a pályázat elnyerésére.  
 
Tóth Tamás: Ez már zsarolásnak számít. Felháborító, ha ezt a döntést meghozzátok. 
Polgármester Úr, Te milyen embereket hozol Bánrévére? 
 
Tóth Tamás Képviselő Úr elhagyta az üléstermet. 
 
Hajdu Gábor: Úgy látszik, ez egy olyan testület, aki az egyik ülésen határozatban meghoz egy 
döntést, a másik héten, Tóth Tamás és Elekes Péter Urak érthetetlen javaslatára visszavonná 
azt. Ilyen hozzáállással az önkormányzatnak kárt okozhatnak. 
 
Fábián Zoltán: Akkor tudunk tovább menni, ha a három határozat megszületik a jelenlegi 
visszavonásáról és az új benyújtásáról. 
 
Elekes Péter: Ha kellő tájékoztatást kapunk mindenről, akkor nincs gond. 
 
Tóth Csabáné: Azon az ülésen éppen nem voltam jelen, amikor ez a döntés megszületett, de 
úgy beszéltük korábban, hogy fontos, hogy ne kerüljön semmibe az önkormányzatnak, így 10 
évre kötünk ezért egy szerződést. Erről mi kellő tájékoztatást kaptunk.  
 
Fábián Zoltán: Itt nem zsarolásról van szó. Arról van szó, hogy az Aventis elvégzett egy 
munkát. A pályázat elkészült, hibátlanul, hiszen befogadták és úgy hiánypótoltatták. Helyre 
kell tenni a dolgokat. Újra kell tárgyalni úgyis mindent. 
 
Elekes Péter: A közbeszerzésnél is előre tudod, hogy ki a nyertes. 
 
Fábián Zoltán: A közbeszerzés befejezte után látjuk, meg, hogy ki a győztes, ezt előre senki 
nem tudhatja. Amit mi látunk, hogy az Exigo, akivel a hőszolgáltatási szerződés megkötésre 
került 10 évre, egyébként sem jöhet ki győztesen. Nem lehet nyertes pályázó, az Aventis 
miatt, mert aki a közbeszerzést előkészíti, és kapcsolatban áll az önkormányzattal, az nem 
pályázhat, ettől nem kell tartani.  
 
Hajdu Gábor: Ezt én már nem értem, hogy Elekes Péter és Tóth Tamás Úr miért csak 
akadékoskodik, folyamatosan, jó lenne a lényeggel foglalkozni az üléseken. Ha meg lenne 
mindenre a pénzünk, természetesen nem lenne semmi gond, kifizethetnénk az eddig elvégzett 
munkát, vállalnánk a pályázat önerejét, és akkor vagy tudnánk pályázni, vagy nem. De sajnos 
ez a pénz nincs meg. Ezért kell olyan megállapodásokat kötni, ami az önkormányzatnak 
előnyös (nem kerül pénzünkbe). Gondoljon bele mindenki a szennyvizes pályázatunkba is. 
Fodoréknak 10 éves munkája, a pénze van benne. Akkor fog jutni a pénzéhez, ha a szennyvíz 
pályázat nyer. Ha visszalépünk a szennyvíz pályázattól és meggondoljuk, ők is jogosan fogják 
kérni az eddigi munkájukért a pénzüket. Ez az Aventis Consult Kft. munkatársai részéről ez 
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nem zsarolás, ez természetes dolog, hogy az elvégzett munkáért számlát bocsát ki. Tóth 
Tamás bekerült a testületbe, az önkormányzatról fogalma nincs. Ő a kereskedelmet ismeri. 
 
Elekes Péter: Jó lenne, ha amikor itt van, akkor beszélnénk róla, nem a háta mögött. 
 
Hajdu Gábor: Én elnézést kérek az Aventis Consult Kft. részéről jelenlévőktől Tóth Tamás 
Képviselő Úr felháborító viselkedéséért, Képviselő Úr helyett. Hangsúlyozom, nekem ehhez a 
fejlesztéshez semmilyen Önös érdekem nem fűződik. Én nem ismertem ezek előtt ezeket a 
szakembereket, semmilyen kapcsolatunk nem volt sem velük, sem az Aventis Consult Kft-
vel. Az Aventis Consult megkereste az önkormányzatunkat, ismertették ezt a lehetőséget. 
Volt előzménye a dolognak, mert már korábban is beszéltünk róla, hogy jó lenne alternatív 
fűtés pályázatot benyújtani, de sajnos az addig ismert lehetőségek csak 40-50%-os támogatást 
élveztek. Ehhez 50-60%-os önerőt biztosítani egyszerűen lehetetlen lett volna. Az a baj 
Elekes Péter Képviselő Úr, hogy Te sokszor csak testben vagy itt az üléseken, és vagy nem 
tudsz, vagy nem akarsz emlékezni. 
 
Elekes Péter: Kikérem magamnak a sértegetést. 
 
Hajdu Gábor: Egy olyan cégről van szó, az Aventis Consult Kft-ről akinek ez a profilja. A 
javaslatukat idehoztam a testület elé, megadták a korrekt tájékoztatást. Mi ültünk itt, akkor is 
és hoztunk egy döntést. Nincs ebben semmi amit nem lehet érteni. Most a pályázatot bezárták, 
rugalmasan kellene kezelni, hogy mindenki tudja végezni a dolgát rendesen. Ez a testület egy 
lépést nem fog előre haladni, ha egyszer meghoz  egy döntést, aztán másodszor visszavonja. 
Hiánypótoltatták az anyagot, ezzel sincs semmi gond. Aki a pályázatot készíti, a munkájának 
ára van, ha visszalépünk és nem folytatjuk a munkát, kifizetjük az eddig elvégzett munkájuk 
árát, amit én nem javaslok. A döntéseknek mindig következményei vannak. Ha folytatni 
akarjuk a pályázatot, a feltételes közbeszerzést le kell folytatni. Ha nem az Aventis Consult 
Kft-t bízzuk meg a munkával, Elekes Péter, vagy Tóth Tamás majd talál egy másik céget. 
 
Tóth Csabáné: Nem célom védeni ezt a céget, de gondolj bele Péter, hogy ha szerződést 
kötnénk veled 10 évig egy munkára, és ennek fejébe te elvégzel egy munkát, és ezt a 
döntésünket visszavonnánk, ha nem töltjük ki a szerződésben vállalt időt, akkor a munkád 
árára te is igényt tartanál.  
 
Fábián Zoltán: Nem kell vészharangot kongatni. Eddig mi elvégeztük azt a munkát, amire 
megbíztak.  
 
Hajdu Gábor: Az audit mennyibe kerül? 
 
Fábián Zoltán: Több százezer forint. 
Nekünk meg kell felelni a pályázatnak, abban mindennek. A mi cégünk nem fogja megnyerni, 
ettől tartani nem kell, az Exigo nem is nyerhet. Az a cél, hogy Önöknek ez az egész ne 
kerüljön semmibe és a beruházás megvalósuljon. A televízióban láthattuk, hogy bezárták az 
iskolát, kaptak egy pellett kazánt, csak senki nem mutatta meg nekik, hogy hogyan kell 
üzemeltetni. A döntés az önöké, eddig pozitív hozzáállással találkoztam mindenhol, 
természetes, hogy mindenkinek megvan a saját érdeke. Döntsenek belátásuk szerint.  
 
Elekes Péter: Konkrét aggályom, hogy a testület nem adott felhatalmazást hőszolgáltatási 
megállapodásra. 
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Fábián Zoltán: Amikor a testület a döntést meghozta az Ön és Tóth Tamás kérésére 
kiosztottuk a hőszolgáltatási szerződéseket, hogy mindenki nézze át. E szerződés alapján 
tudjuk vállalni azt, hogy Önöknek ingyen legyen az előkészítés és a pályázat önereje 
meglegyen. Hangsúlyozom, volt hőszolgáltatási szerződésről szó, kiosztásra is került 
bemutató anyag. A hatásfok nyereség is 23%, ha a gázárba nem adok, akkor is megérné még 
úgy is. Volt a hőszolgáltatási szerződésről szó, kiosztásra is került egy bemutató anyag. Ha 
önnek most a hőszolgáltatási szerződéssel van gondja, akkor amikor itt voltam is azt 
mondtam, hogy az kerüljön bele minden szerződésbe, ami mindenkinek a szája íze. 
 
Elekes Péter: Szerintem ez egy előszerződés. Ha kiépül a rendszer és nem Önök fognak 
szolgáltatni. Ön tétlenül fogja nézni az egészet, vagy fog élni jogaival, hogy megtérítesse az 
eddig keletkezett költségeit? 
 
Fábián Zoltán: Önök lesznek az elsők, akik belebuknak, mert nem lesz meg a 15% önerő. 
 
Szűcs Józsefné: Erről valóban nem szavaztunk. 
 
Tóth Csabáné: Szavaztunk, elhangzott a korábbi ülésen, hogy az önkormányzatnak a pályázat 
önereje és az előkészítés költsége, milyen módon legyen biztosítva, úgy hogy hőszolgáltatási 
szerződést kell kötnünk. 
 
Szűcs Józsefné: Elhangzott, de nekik most konkrétan az a bajuk szerintem, hogy nem 
szavaztak erről is külön. 
 
Fábián Zoltán: Vizsgálják már meg a hőszolgáltatási szerződést, hogy mi is a baj, én rugalmas 
vagyok. 
 
Tóthné Mustos Beatrix Jegyző Asszony ismertette a hőszolgáltatási szerződést. 
 
A szerződéshez semmilyen módosító javaslat nem hangzott el. 
 
Tóth Csabáné: A pályázat elnyerése esetén az önerő mindig a pályázati anyag része. Döntést 
kell hozni, hogy miből áll rendelkezésre, honnan teremtjük elő, mi a fedezet. Ez mindig így 
van. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Így van, hitelből, vagy miből? 
 
Hajdu Gábor: Ezek az emberek dolgoznak, dolgoztak és dolgoznának. 
 
Tóth Csabáné: Ezeket a dolgokat korábban részletesen megbeszéltük. 
 
Dr. Kovács Péter: A feltételes közbeszerzéssel kapcsolatban látni kell, hogy milyen 
mechanizmus. A feltételes nem szól másról, hogy lássa a támogatást nyújtó az egészet. Eddig 
úgy volt, hogy pályázat, nyert, pénz és közbeszerzés, most ezt előre kell lejátszani. Előre meg 
kell mondani, hogy ki fog potenciálisan nyerni, ki visz el pénzt a büdzséből. 
 
Hajdu Gábor: Mi lenne az a döntés Képviselő Úr, amit egy hét, egy hónap múlva is vállalni 
tud? Ha van más javaslat, akkor fogadjuk el azt. Akkor a szerint dolgoznánk tovább, ha lenne 
ilyen. Én ezt javaslom a testületnek elfogadásra. Hozzuk meg ezeket a döntéseket, fogadjuk el 
ezt a kiosztott határozati javaslatot. Úgy hozzuk meg a döntést, hogy ezt később is vállaljuk. 
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Döntés, felhatalmazás elkészül, az elvégzett munka pénzbe kerül. Én visszautasítom Tóth 
Tamás Képviselő Úr viselkedését és még egyszer elnézést kérek. Egy döntés egyszer már 
megszületett, ezzel kapcsolatosan dokumentumok megszülettek, kérem, hogy erősítsük meg a 
korábbi döntéseinket is. 
 
Tóth Tamás Képviselő Úr visszaérkezett az ülésterembe. 
 
Szűcs Józsefné: Ha nem emlékeznénk, csak a jegyzőkönyvet kell elővenni. 
 
Hajdu Gábor: Ezt a határozati javaslatot kérem, fogadjuk el. 
 
Tóth Tamás: Ezt lehet még módosítani? 
 
Fábián Zoltán: Mi partnerek vagyunk. 
 
Hajdu Gábor: Ha 5 embernek tiszta, egynek nem, akkor ezzel nem tudunk mit kezdeni.  
Mindenki úgy szavaz, remélem, ahogy jónak látja. Minden döntésnek megvan a 
következménye. Se rábeszélni, se lebeszélni nem akarok senkit. Én ezt a döntést vállalom, az 
összes előnyével. Mindenki a szerint döntsön, amit a szíve diktál. El kell gondolkodni 
azonban azon, hogy miből lesz önerő és miből fizetjük ki az előzetes költségeket. Még Révay 
István Alpolgármester Úr élt, amikor az előkészítés folyamán direkt rákérdezett az önerőre. 
Tudtuk, hogy az auditnak ára van és a pályázatnak 15%-os önereje. A korábbi ülésen 
kiosztásra került egy tervezet, akkor megszületett egy döntés, ezeket a költségeket egy 10 
éves hőszolgáltatási szerződéssel fogjuk biztosítani. Mindennek megvan a helye, megvan az 
ára. Visszaléphetünk természetesen teljes egészében a pályázattól, az eddigi döntéseink 
következményét vállalni kell, kifizetjük az Aventis Consult Kft-nek az audit kötlségeit, 
megpróbálunk kötni valakivel újabb szerződést, és valahonnan előkerítjük az önerőt. Ezt 
természetesen az eddigiekben elvetettük. Arról hoztunk döntést, hogy az önkormányzatnak ez 
a fejlesztés ne kerüljön költségbe. Azt javaslom, hogy a kiosztott anyag szerint fogadjuk el, ha 
beadjuk és mégsem nyer, akkor annak semmi költsége nincs felénk. Így nekünk nincs 
kockázat, ha másképp dönt a testület, akkor a következményeket, a költségeket viselni kell. 
100 millió forintos beruházás, ami egy forintba sem kerül az önkormányzatnak, 30 millió 
megtakarítás, önerő nincs, mindazért, hogy 10 évig üzemeltet és karbantart. Eddig 85%-os 
intenzitású támogatottságú pályázat nem volt, most van rá esély, hogy nyerhetünk, ha az 
előterjesztést a Képviselő-testület elfogadja. Ha nem születik döntés, vagy teljesen 
visszamondjuk, akkor az eddig elvégzett munkát ki kell fizetnünk. Ez véleményem szerint 
Bánréve és a fejlődés ellenes döntés lenne, amihez én nem adom a nevem. Az a cél, hogy 
gyarapodjunk és a törvénynek feleljünk meg. Aki mást akar, mondja meg hogyan, miből. 
 
Tóth Tamás: Egyszer már szavaztunk a fejlesztésről. 
 
Hajdu Gábor: Így van, megvalósul és nem kerül pénzbe.  
 
Tóth Tamás: Ne élezd így ki ezt a dolgot. Amikor már 12 nap eltelt, akkor hoztátok ide 
rendkívülire, az utolsó pillanatban, megint.  
 
Fábián Zoltán: Rosszul, nyersen, sarkasan. Amikor megjött a levél, másnap lejöttünk, ez a 
levél itt volt, ez a munka a pályázat író feladata, dolga. Mindenki végezze azt a munkát, ami a 
dolga. Így lehet haladni. Vagy elküldjük a levelet az energiaközpontba, vagy kicsúszunk az 
egészből. 
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Hajdu Gábor: Készüljön fel időben. Senkire semmit nem akarok rákényszeríteni. Ezzel 
igazodunk ahhoz, hogy megvalósulhasson a beruházás. Ha nem így gondoljátok, 
megköszönjük ennek a két embernek az elvégzett munkáját, kifizetjük az árát, és kész. 
Tegyetek más javaslatot. Én a fejlődést szolgálom, az eddigi testületek mindig léptek a 
fejlődés érdekében. 
 
Tóth Csabáné: Tedd fel szavazásra.  
 
Tóth Tamás: Nekem lenne javaslatom. Határozat már született az ügyben. A testület többsége 
kiállt a dologért. Fejlődjünk, gyarapodjon a település. Létrejöttek a szerződések, előszerződés 
megvan. Elindult egy folyamat. Nekem az a javaslatom, hogy adják be a hiánypótlást. Ez egy 
beadott, befogadott pályázat. Érvényben lévő szerződések vannak. Végezzék el a munkát. A 
hiánypótlásnak tegyenek eleget, és számoljanak be a testületnek. 
 
Fábián Zoltán: Előszerződés van, nekünk dolgozni kell. Ahhoz, hogy esélyes legyen a 
pályázat vissza kell lépni, nincs lehetőség hiánypótlásra. 
 
Tóth Tamás: A pályázat kiírásakor nem szerepelt a kiírásban, hogy feltételes közbeszerzés 
kell? 
 
Fábián Zoltán: Szerepelt benne. 
 
Tóth Tamás: Akkor én azt gondolom, hogy Önök nem jó munkát végeztek. Rágódtunk a 
dolgon, parázs vita volt, két hónap eltelt. Nem végezték rendesen a munkájukat, mert ezt 
korábban meg kellett volna már csinálni. 
 
Hajdu Gábor: Az a baj, hogy neked Tamás szelektív a hallásod. Bezárták a pályázatot. Hívtak 
engem a pályázat írók, hogy mi legyen. Vinni kellett, ami megvolt. Kérdezték, mit csináljunk, 
én azt javasoltam, hogy adják be, abban az állapotában, ahogy megvan, és várjuk a 
hiánypótlást. Ezzel nem veszítünk semmit. Az is lehetett volna, hogy a feltételes 
közbeszerzésre hosszabb időt adnak a hiánypótlásnál. Nem szabad hagyni kidobni a 
pályázatot, mert ha rövid időn belül újra indítják, nem lesz lehetőség pályázni, pedig kellene. 
Ez a legjobb megoldás, hogy időben minden menjen. Nem értem, miért kell húzni az időt és 
mindig kötekedni. Ez a jó döntés. A mindenkori pályázat kiíró döntésére azonnal tudjunk 
reagálni. Azonnal reagálni kell.  
 
Fábián Zoltán: Hogy ki hogy végzi a munkáját, nem az Ön tiszte Tóth Tamás Képviselő Úr, 
eldönteni. Nekem van főnököm, eldönti ő. Az önkormányzat aláírta a szerződéseket. 
Határozatot hoz, elkezdődik a munka. Elkészül egy költségvetés, közbeszerzés, döntés az 
összegről az önerőről, erről határozat születik. Tanúsítása volt az épületnek, tudtuk mi az 
energia igény. Ha ez a döntés, mi hiányos hiánypótlást nem adunk be. Ettől mi sem lenne 
könnyebb. Kidobják és kész. Ezt Önöknek kell mérlegelni. Vagy visszalépünk és akár egy hét 
múlva újra próbáljuk, vagy három hónap múlva elutasítanak. Lehet, hogy újra be fogják zárni, 
amire reagálni tudnánk. Én magamat nem akarom Önökre eröltetni. Észérvek alapján, 
hasonló, ésszerű megállapodás köttetik, személyeskedéseket félre téve. Január 01-jével életbe 
lép az új törvény. Lehet, sokkal egyszerűbb lesz minden. De ezt nekünk kell lefolytatni. Az 
önkormányzatnak a lényeg, a kivitelező a fontos. Kutya legyek, ha találnak még egy olyan 
hőszolgáltatót, aki ilyen feltételekkel köt szerződést. 
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Tóthné Mustos Beatrix: Az Aventis  Consultnak 120 napja volt, hogy előkészítse a pályázatot. 
A pályázatot bezárták. Volt már ilyen korábban is. Nem kell keresni a felelősöket. 
 
Fábián Zoltán: Ne a hibásokat keressük. Anyagi veszteség senkit nem ért, nincs. Úgy kell 
dolgozni, hogy előre menjen a dolog. Most tudunk időt nyerni. Így az új pályázat már hétfőn 
beadható lenne. Kérem, hogy a háromszor három határozatot hozza meg a testület.  
 
Hajdu Gábor: Én szeretném, hogy beruházás legyen ebből. 
 
Az Aventis Consult Kft. képviselői elhagyták az üléstermet. 
 
Hajdu Gábor: Javaslom, hogy fogadjuk el a határozati javaslatot. 
 
Tóth Tamás: Visszavonom a korábbi javaslatomat. Miért nem olyat hozol ide Gabi, aki 
megfelelően végzi a munkáját. 
 
Hajdu Gábor: Én nem hoztam ide senkit, az előzőekben elmondtam, hogy a cég megkeresett 
minket ezzel a pályázati lehetőséggel és én ezt a Képviselő-testület elé terjesztettem és a 
testület hozott egy döntést. Ha te ezzel nem értesz egyet, akkor hozzál Te valakit aki fejleszt.  
 
Tóth Tamás: Olyan kell, aki a kiíróval van kapcsolatban. 
 
Megérkezett az ülésre Szimel Gábor Képviselő Úr. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette a határozati javaslatot és az elhangzottakat. 
 
 
Képviselő-testület 6 igen, 1 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 
 
99/2011.(IX.12.) sz. határozat 
 
Tárgy: Alternatív fűtési rendszer kialakítása Napköziotthonos Óvodában pályázattól 
visszalépés 
 
Bánréve Önkormányzat Képviselő-testülete  visszalép a KEOP-4.2.0/A/11-2011-0708 
Napköziotthonos Óvoda energetikai korszerűsítése  Bánrévén pályázattól.  
 
Felhatalmazza a Polgármestert, hogy a döntésről szóló tájékoztatást küldje meg az energetikai 
központ részére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
100/2011.(IX.12.) sz. határozat 
 
Tárgy: Alternatív fűtési rendszer kialakítása a Polgármesteri Hivatalban pályázattól 
visszalépés 
 
Bánréve Önkormányzat Képviselő-testülete  visszalép a  KEOP-4.2.0/A/11-2011-0709 
Polgármesteri Hivatal energetikai korszerűsítése  pályázattól.  
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Felhatalmazza a Polgármestert, hogy a döntésről szóló tájékoztatást küldje meg az energetikai 
központ részére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
101/2011.(IX.12.) sz. határozat 
 
Tárgy: Alternatív fűtési rendszer kialakítása a Tompa Mihály Általános Iskolában 
 
Bánréve Önkormányzat Képviselő-testülete  visszalép a  KEOP-4-2.0/A/11-2011-0710 
Bánréve Község  Tompa Mihály Általános Iskolájának  fűtési és használati melegvíz 
rendszerének korszerűsítése pályázattól.  

 
Felhatalmazza a Polgármestert, hogy a döntésről szóló tájékoztatást küldje meg az energetikai 
központ részére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
102/2011.(IX.12.) sz. határozat 
 
Tárgy: Alternatív fűtési rendszer kialakítása Napköziotthonos Óvodában pályázat benyújtása 
 
Bánréve Önkormányzat Képviselő-testülete   KEOP-4.2.0/A/11-2011.  Napköziotthonos 
Óvoda energetikai korszerűsítése  Bánrévéne pályázaton való ismételt részvétel mellett dönt. 
 
Egyben továbbra is fenntartja a pályázattal kapcsolatosan megkötött együttműködési 
megállapodásokat és  megbízási szerződéseket. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
103/2011.(IX.12.) sz. határozat 
 
Tárgy: Alternatív fűtési rendszer kialakítása a Polgármesteri Hivatalban pályázat benyújtása 
 
Bánréve Önkormányzat Képviselő-testülete   KEOP-4.2.0/A/11-2011.  Polgármesteri Hivatal 
energetikai korszerűsítése  Bánrévén  pályázaton való ismételt részvétel mellett dönt. 
 
Egyben továbbra is fenntartja a pályázattal kapcsolatosan megkötött együttműködési 
megállapodásokat és  megbízási szerződéseket. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
104/2011.(IX.12.) sz. határozat 
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Tárgy: Alternatív fűtési rendszer kialakítása a Tompa Mihály Általános Iskolában pályázat 
benyújtása 
 
Bánréve Önkormányzat Képviselő-testülete   KEOP-4.2.0/A/11-2011.  Bánréve Község  
Tompa Mihály Általános Iskolájának  fűtési és használati melegvíz rendszerének 
korszerűsítése pályázaton való ismételt részvétel mellett dönt. 
 
Egyben továbbra is fenntartja a pályázattal kapcsolatosan megkötött együttműködési 
megállapodásokat és  megbízási szerződéseket. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
105/2011.(IX.12.) sz. határozat 
 
Tárgy: Alternatív fűtési rendszer kialakítása Napköziotthonos Óvodában pályázat feltételes 
közbeszerzési eljárása 
 
Bánréve Önkormányzat Képviselő-testülete   KEOP-4.2.0/A/11-2011.  Napköziotthonos 
Óvoda energetikai korszerűsítése  Bánrévéne pályázat benyújtásához  szükséges feltételes  
közbeszerzési eljárás megindítását jóváhagyja. 
  
Képviselő-.testület a feltételes közbeszerzési eljárás lebonyolításával az arra szakosodott 
Aventis Consult Kft-t bízza meg. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtásával és a feltételes 
közbeszerzési eljárás megindításával kapcsolatos eljárás megindítására. 
 
Felelős: Polgármester 
Határidő: azonnal és folyamatos 
 
106/2011.(IX.12.) sz. határozat 
 
Tárgy: Alternatív fűtési rendszer kialakítása a Polgármesteri Hivatalban feltételes 
közbeszerzési eljárása 
 
 
Bánréve Önkormányzat Képviselő-testülete   KEOP-4.2.0/A/11-2011.  a Polgármesteri 
Hivatal  energetikai korszerűsítése  Bánrévén pályázat benyújtásához  szükséges feltételes  
közbeszerzési eljárás megindítását jóváhagyja. 
  
Képviselő-.testület a feltételes közbeszerzési eljárás lebonyolításával az arra szakosodott 
Aventis Consult Kft-t bízza meg. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtásával és a feltételes 
közbeszerzési eljárás megindításával kapcsolatos eljárás megindítására. 
 
Felelős: Polgármester 
Határidő: azonnal és folyamatos 
 

Create PDF files without this message by purchasing novaPDF printer (http://www.novapdf.com)

http://www.novapdf.com
http://www.novapdf.com


 15 

107/2011.(IX.12.) sz. határozat 
 
Tárgy: Alternatív fűtési rendszer kialakítása a Tompa Mihály Általános Iskolában Bánrévén  
fűtési és használati melegvíz rendszerének korszerűsítése pályázat feltételes közbeszerzési 
eljárása 
 
Bánréve Önkormányzat Képviselő-testülete   KEOP-4.2.0/A/11-2011. a Tompa Mihály 
Általános Iskolában Bánrévén  fűtési és használati melegvíz rendszerének korszerűsítése    
pályázat  benyújtásához  szükséges feltételes  közbeszerzési eljárás megindítását jóváhagyja. 
  
Képviselő-.testület a feltételes közbeszerzési eljárás lebonyolításával az arra szakosodott 
Aventis Consult Kft-t bízza meg. 
 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtásával és a feltételes 
közbeszerzési eljárás megindításával kapcsolatos eljárás megindítására. 
 
Felelős: Polgármester 
Határidő: azonnal és folyamatos 
 
Hajdu Gábor: A kialakult helyzet miatt a közbeszerzési tervet módosítani kell. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ez az előző napirendhez kapcsolódik.  
 
Hajdu Gábor: Kérem, hogy így fogadjuk el. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

108/2011.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat: 
 
Tárgy: A 2011.évi közbeszerzési terv módosítása  
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 29/2011.(IV.04.) sz. határozatát,   
melyben a 2011. évre vonatkozó  közbeszerzési tervet fogadta el, az alábbiak szerint  
egészíti ki: 
 

Sorszám Megnevezés  Tárgya  Fajtája Összege 
4.  Polgármesteri Hivatal 

energetikai korszerűsítése 
Bánrévén című KEOP-
4.2.0/A/11-2011. 

Építés, felújítás Egyszerű 20.000.000.- Ft 

5.  Napköziotthonos Óvoda 
energetikai korszerűsítése 
Bánrévén című KEOP-
4.2.0/A11-2011. 

Építés, felújítás Egyszerű 20.000.000.- Ft 

6. Bánréve Tompa Mihály 
Általános Iskolájának 
fűtési és használati 
melegvíz rendszerének 
korszerűsítése című 
KEOP-4.2.0/A/11-2011. 

Építés, felújítás Egyszerű 59.000.000.- Ft 
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Felhatalmazza a jegyzőt, a terv helyben szokásos módon történő közzétételére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 
 
3. napirendi pont: Idősek estjének lebonyolításával kapcsolatos aktuális feladatok 
megbeszélése 
 
Hajdu Gábor: Szeptember 30-a az utolsó pénteken kerülne megtartásra az Idősek estje. 
Szeptember hónap az idősek hónapja, de 10. hóra is lehet húzni, ha úgy gondoljátok. 
Javaslatom, hogy az elmúlt évek gyakorlata szerint kerüljön lebonyolításra. Meghívót kapnak 
személyesen a 65 évet betöltöttek és akik ez év decemberig betöltik. A jövő héten ez már 
mehet. Meghívót kap a két egyház képviselője, a Dr. Úr és természetesen az Országgyűlési 
Képviselőnk. 
 
Tóth Csabáné: Javaslom, hogy kapjon meghívást a két dolgozó, aki velük dolgozik. 
 
Hajdu Gábor: Jó, természetesen. Sajnos vannak negatív tapasztalatok, van aki gyalázatosra 
issza magát, erre kellene valamilyen megoldást találni. Ez tönkreteszi az egész estét. Az 
étkezés úgy lenne ahogy szokott, valamilyen puha hús, savanyú, sütemény. Előtte egy stampó, 
sör, bor üdítő, a mértékre kellene odafigyelni. Két szórakoztató pár jön szóba. Mariannal már 
beszéltünk. 17.00-21.00-ig tartana. Vagy a Dobi házaspár, vagy egy billentyűs, aki az idősek 
nyelvén ért. Egy vacsoráról van szó, nem kisebb bálról. A tombolát a korábbi évek 
gyakorlatának megfelelően bonyolítanánk, azt mi összedobjuk, vagy hogy legyen.  
 
Tóth Csabáné: Legyen úgy, beadjuk az 1.000,-Ft-okat, ahogy korábban.  Nekem lenne 
javaslatom az italra. Igazad van Gabi, az nem mehet úgy, ahogy szokott. Rövid ital lenne egy 
erős és egy gyengébb. Egy stampó, vagy feles, de tovább ne legyen rövid. Utána sör, vagy egy 
kis bor kitéve. 
 
Hajdu Gábor: Az 1.000,-Ft-okat ki szedje? 
 
Tóth Csabáné: Jegyző Asszony szedje össze. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 7 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
109/2011.(IX.12.) sz. képviselő-testületi határozat: 

 
Tárgy: Idősek estjének megrendezése 
 
Bánréve Község Képviselő-testülete az idősek estjét 2011. szeptember 30-án (péntek) rendezi 
meg, a korábbi évek gyakorlatának megfelelően. 
Felhatalmazza a polgármestert az előkészületek megtételére. 
 
Határidő: folyamatos és szeptember 30. 
Felelős: polgármester 
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Ezután a Képviselő-testület zárt üléssel folytatta munkáját. 
 
5. napirendi pont: Alpolgármester tiszteletdíjának meghatározása 
 
Hajdu Gábor: A döntés értelmében ez a napirendi pont okafogyott. 
 
6. napirendi pont: A bizottsági struktúra átalakítása 
 
Hajdu Gábor: A döntés értelmében ez a napirendi pont is okafogyott. 
 
 
Indítvány, javaslat nem hangzott el, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
  
 

K.m.f. 
 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                    jegyző  
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
           Elekes Péter                                                                                          Labant Zoltán  
              képviselő                                                                                                képviselő 
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